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DAGSORDEN - BESTYRELSESMØDE 17/6 2025 
 
Til stede: Morten, Stefan, Jesper og Sofie 
Fraværende: Ole 
 
1. Punkter til eventuelt 

1. Sofie fraflytter 
2. Invasion af japansk pileurt 
3. Harry og Margrethes bænkeprojekt 
4. Udarbejdelse af flyer med nyttig info til nye beboere 

 
2. Opsamling på ny vej og prisoverslag på ekstra fejning 

1. Ole har snakket med Leif: NCC har sidst fejet i 2021, og dengang kostede det 
ca. 2.500 DKK + moms. 

2. Stefan indhenter navnet på en god underleverandør, og vurderer vi, at prisen er 
rimelig, sætter vi en fejning i gang hurtigst muligt. 

3. En relateret problematik er mængderne af ukrudt langs med fortovene. Fra 
bestyrelsens side vil vi gerne henstille til, at de enkelte grundejere selv enten 
sprøjter eller går en tur med ukrudtsbrænderen – som grundejerforening må vi 
IKKE sprøjte, men man må gerne som grundejer. 

4. Jesper lægger et opslag på Facebook med en henstilling til at huske at rydde 
vejkanten for ukrudt + et forslag til at mødes i fælles flok og gå en tur med 
ukrudtsbrænderen. 
 

3. Opsamling på diskussion fra sidste møde ang. følgende:  
Vedligehold/klipning af hække ud mod vejen: Der er flere steder problemer med, at 
hække vokser helt ud over fortovet og skygger for udsynet, bl.a. ved flere hjørner. Ole 
tager det videre til andelsforeningen, at det bl.a. er et problem nede hos dem, og om vi 
kan gøre noget ved problemet.  

1. Ole har snakket med formanden for Rødtjørnløkken 1, men tilbagemeldingen er, 
at andelsforeningen ikke kan hjælpe i dette tilfælde. 

2. Bestyrelsen kan kun henstille til, at de enkelte grundejere sørger for at trimme 
og vedligeholde hækkene ud mod fortovet, så der er ordentligt udsyn og fri 
passage. 
 

4. Opsamling på nye net til fodboldmål 
1. Morten har været oppe og måle op og har fundet de rigtige mål og snakket med 

en leverandør. Så nye net bliver bestilt og monteret snarest muligt. 
 

5. Opsamling på eventuel Sankt Hans-fest 
1. Bestyrelsen har ikke fået nogen henvendelser. Vi opfordrer til, at snakken tages 

op til næste år igen. 
 

6. Status fra Legepladsudvalget 
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1. Status er, at udvalget mødes i næste uge og lægger en plan 
 

7. Eventuelt 
1. Sofie fraflytter vejen inden for den nærmeste fremtid og kan dermed ikke 

længere sidde i bestyrelsen. Derfor indtræder suppleant Signe Hjort automatisk 
i bestyrelsen jf. foreningens vedtægter. Morten orienterer Signe. 
 

2. Invasion af japansk pileurt: Jesper er blevet gjort opmærksom på, at der er 
fundet japansk pileurt på foreningens arealer mod øst. Man har IKKE pligt til at 
bekæmpe japansk pileurt, men vi vil fra bestyrelsens side gerne undersøge, 
hvad man i givet fald kan gøre ved problemet, og hvad det i givet fald ville koste. 
Jesper tager fat i Skov Larsen. 
 

3. Harry og Margrethes bænkeprojekt: Deres idé om at opstille bænke langs 
stierne er blevet forhåndsgodkendt af Odense Kommune, og nu er ideen én af 
flere, som der skal stemmes om på Ubberud-Dagen. Harry og Margrethe har 
spurgt om hjælp til at få produceret flyers til husstandsomdeling, og det vil vi fra 
bestyrelsens side gerne imødekomme. Morten snakker med dem ang. de næste 
skridt. 
 

4. Udarbejdelse af flyer med nyttig info til nye beboere. Vi tænker en lille flyer, hvor 
vi byder nye beboere velkommen til Rødtjørnvej og fortæller om 
grundejerforeningen, ordensregler, kontaktinfo, Facebook-gruppen mv. 
 
 

8. Dato for næste møde 
1. Dette aftales nærmere på et senere tidspunkt, men der stiles efter på den 

anden side af sommerferien. 
 


